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Goedkeuring verslag Commissie 1 dd 23 oktober 2023 

 

Burgemeester Partyka  nam het woord in verband met het al dan niet fuseren van de woonmaatschappijen 

Dirk Smolders nam het woord en stelde vast dat er in West Vlaanderen  weinig of geen fusies zijn tussen 

de huisvestingsmaatschappijen en sociaal verhuurkantoren en in Limburg wel. 

Het is dus zeer verscheiden. 

De lokale besturen zouden beslissingsrecht krijgen voor de invulling van 20% van de toewijzingen. Het 

probleem dat zich stelt is wie krijgt de voorkeur ouderen die hun huurcontract niet verlengd zien, jonge 

gezinnen met kinderen …. 

Jos Mombaers vraagt zich af wat er met de met dringende toewijzingen moet gebeuren…Wie krijgt 

voorrang wie niet …wat met mensen die een opzegging krijgen van minder dan 3 maand… 

Wat afwachten wat buurtgemeentes doen.  

Wat met de bezetters van een kraakpand … 

De afspraken hieromtrent dienen samen met schepen Delvaux genomen te worden in december daar men 

in januari een beslissing moet nemen.  

Ideaal zou zijn dat de omliggende gemeenten dezelfde politiek zouden toepassen. Zal met zonecomité zuid 

besproken worden. 

 

De bevindingen ivm de maatregelen in de Kleerkopersstraat: 

Er werd 2 keer een positieve evaluatie gedaan.  

De inwoners zijn lovend over het initiatief . De maatregelen nemen dan ook een einde op 31/12/2023. 

Daniël Vanluyten heeft wel van medebewoners vernomen dat het probleem zich gedeeltelijk zou verplaatst 

hebben naar het Moespikpark. Maar gezien het winter is en ook koud is blijven de betrokken personen 

binnen. Valt af te wachten wat er in de lente gaat gebeuren.    

 

Dirk Smolders haalt aan dat Karin Struyf vraagt om één van de volgende commissies te laten doorgaan in 

de kantoren van Cnuz . Hij stelt voor om dat in de maand januari te doen . Afwachten wat het  zonecomité 

doet met het toewijzingsreglement zodat alles klaar is voor het centraal inschrijvingsregister.  

 

Het gaat een moeilijke oefening worden , we moeten oppassen dat we niet de mensen aantrekken die 

elders geweigerd worden.  
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In Tienen hebben wij ook geen vluchthuis ook geen opvangtehuis voor vrouwen, ook iets om over na te 

denken. 

 

Extra punten buiten de agenda 
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